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az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Hogyan fordulhatott elő, hogy a 2007-ben rendelkezésre álló összeg egyharmada
nem került kiutalásra?” címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtan i
Szűcs Erikához, a Szociális és Munkaügyi Minisztériumot vezet ő miniszterhez. A
kérdésre a választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Asszony !

Az Emberi jogi, kisebbségi, civil- és vallásügyi bizottság október 28-ai ülésén tárgyalt a
Miniszter Asszonynak az NCA 2007 . évi működésérő l szóló beszámolóját . Mind az íráso s
anyagból, mind pedig a szóbeli kiegészítésekb ől kiderült, hogy a szocialista kormány 2007 -
ben kis híján működésképtelenné tette ezt a több milliárd forintos állami támogatás t
elosztó intézményt.

A Miniszter Asszony által jegyzett beszámoló megállapítja, hogy az ESZA Kht., mint a
Magyar Államkincstárt felváltó kezelő szervezet kezdetben rendkívül nagy hibaszázalékka l
dolgozott. Az ESZA munkatársai számos esetben formailag hibás előterjesztéseket
készítettek a döntéshozó testületeknek . Az általuk végzett döntés előkészítés lassúsága
miatt lelassult a döntéshozatal . Lelassult továbbá a döntések végrehajtása is, tehát rendre
késedelmet szenvedtek a szerződéskötések, és támogatási összeg kifizetése is . A
beszámoló kiemeli, hogy több esetben megfelelő tartalmú pályázatokat és beszámolókat is
hibásnak min ősítettek, illetve hibás pályázatokat érvényesnek tekintettek az ESZA Kht .
munkatársai .

Kérdezem Miniszter Asszonyt :

1 . Kiket terhel a felelősség azért, hogy a szocialista kormány 2007-ben kis híjá n
működésképtelenné tette a Nemzeti Civil Alapprogramot? Indított-e a személyi
felelősség feltárása érdekében Miniszter Asszonyvizsgálatot?



2. Ha indult ilyen vizsgálat, kérem, tájékoztasson annak eredményeiről . Amennyiben
nem, kérem, indokolja meg, miért nem tett lépéseket a felel ősség kérdésének
tisztázása érdekében?

3. Hogyan fordulhatott elő , hogy a 2007-ben rendelkezésre álló összeg egyharmad a
nem került kiutalásra az amúgy is forráshiánnyal küzd ő civil világ számára?

Várom megtisztelő válaszát .

Budapest, 2008 . december 19.

Tisztelettel :

Balog Zoltá n
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